
“Ik zou graag een hond hebben,” lacht Piet De Praitere vanuit de deuropening van zijn huis in Mariakerke. 
In het persbericht over zijn nieuwe voorstelling laat Piet noteren dat ze zal handelen over verhuizen en 
Oostende, over Poetin en de oorlog en over garnalen, kwallen, zeepaardjes en een teckel. Ik informeer 
voorzichtig naar de teckel. Ik ben als kind gebeten door een Duitse herder en sindsdien kijk ik met 
argwaan naar viervoeters, zelfs als het worsten op pootjes zijn. “Maar er is er geen in huis,” gaat hij verder. 
“Misschien is er zelfs geen teckel meer in mijn voorstelling.” 

Ik ruik naar Oostende, zo heet de nieuwe voorstelling van Piet die op 6 oktober in première gaat in De Grote 
Post. 

Interview Ronald Verhaegen 

 

Piet “Ik wil geen voorstelling óver Oostende maken, maar ik wil Oostende er wel graag in betrekken. 
Omdat ik van kinds af een sterke band heb met Oostende. Via mijn vader. We woonden in Kortrijk en hij 
reed regelmatig naar Oostende om vis te kopen. En zelfs kaas. Moet je naar Oostende om kaas te kopen, 
vroeg ik dan (lacht). Mijn vader was gewoon graag aan de kust. We leefden thuis met een donkere wolk 
boven ons gezin, met een zieke zus die gestorven is toen ze veertien was. Oostende betekende even weg 
zijn van alles. We hebben er ook vele vakantie doorgebracht.” 

“Ik heb dat overgenomen. Mijn vriendin en ik woonden in Gent en wij vonden het niet raar om op de trein 
te springen en een aperitief te komen drinken in Hotel du Parc. Gaandeweg kwamen we meer en meer en 
als vanzelf kwam de gedachte om te verhuizen.” 

En ondertussen ruik je naar Oostende. Wat was er eerst, de titel of het idee van de voorstelling? 

Piet “Ik had eerst een andere, heel rare titel, die ik achteraf bekeken mooier vind dan Ik ruik naar Oostende: 
Los humanos infectados. Die bedacht ik tijdens de coronaperiode. Ik had het toen heel moeilijk, maar 
tegelijk vond ik het een zalige periode. Ik ben snel geprikkeld en ik hou van rust. En er was ook een sterk 
gevoel van gemeenschap. We will all go down together (lacht). Je voelde echt dat we allemaal maar 
gewoon mensen zijn. Besmettelijke mensen. Het was verbijsterend om te zien dat er complottheorieën 



ontstonden, dat er zoveel polarisatie was. We leken wel geïnfecteerd door elkaars woorden. Dat zal 
allemaal in die titel, Los humanos infectados.”  

Waarom heb je die titel dan losgelaten? 

Piet “Ik heb een aantal titels op sociale media geworpen om te kijken wat mijn publiek ervan vond. Los 
humanos infectados werd bij heel weinig mensen goed onthaald. De titel werd als zwaar ervaren. Ik begrijp 
wel dat er een zekere soort lichtheid moet zijn. Ik denk dat ik uiteindelijk gezwicht ben voor Ik ruik naar 
Oostende omdat er ook iets commercieels in zit. In het feit dat Oostende wordt vernoemd. Al is dat zeker 
niet het belangrijkste. Ik heb als aangespoelde nieuwkomer een sterke band met de stad en het voelt juist 
om die te benadrukken.” 

Een gemis aan mensen die me nog niet kennen 

Oostende heeft ook een geur: de vissen, de zee. Het is een stad waarover je dat kan zeggen. Ik ruik naar 
Roeselare zou minder goed werken. 

Piet “Absoluut. Ik had ook het idee om een parfum van Oostende te ontwikkelen. Ik ben waanzinnig 
verliefd op de geur van de zee, maar wát die geur is, dat weet ik niet goed. Het is veel meer dan zout water 
en zee-algen. Je moet er de trein en de kusttram bijvoegen die de stad doormidden snijden en ook de 
gebakken frituurlucht op de dijk. Er komt zoveel samen. Ik ben met een kunstenaar uit Amsterdam in 
contact gekomen om het parfum te ontwikkelen. Maar die heeft me ontmoedigd. Want een geur 
ontwikkelen blijkt een heel moeilijk en lang proces, vooral het samenstellen ervan.” 

“Mijn idee was: de mensen komen binnen en ze zien een heel grote parfumfles die ik speciaal heb laten 
maken. De geur daaruit dringt dan stilletjes aan de zaal in. Een gimmick. Maar de inspanning bleek dus 
veel te complex in verhouding tot de gimmick. Fuck man. Ik heb het moeten loslaten.” 
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Je neemt je publiek mee in een bad met absurde humor. Heb je het gevoel dat die humor matcht met 
Oostende? 

Piet “Dat denk ik wel. Misschien heb ik ook wel daarom voor Oostende gekozen. Ik vind het een hele harde 
stad, ze zet mij met mijn twee voeten op de grond. Ik voel mij aangetrokken tot de coolness van de 
Oostendenaar. Die praat iets trager, heb ik het gevoel. Wat zangerig ook. Chill gast, niet te druk doen. 
Maar tegelijk zijn Oostendenaars zich heel erg bewust van waar ze mee bezig zijn. Ze zijn ook heel 
commercieel en ze geven je de indruk dat het altijd wel goed komt met Oostende. Tegelijk zijn er de 
horden toeristen die ‘s zomers toekomen en de stad soms kapot dreigen te maken. Oostende heeft iets 
van een manisch-depressieve stad. Ze zal nooit af zijn. En dat is fantastisch. Mijn werk is ook nooit af.” 

Life begins when you’re ready to face it 

Jezelf heruitvinden is een thema in je nieuwe voorstelling. 

Piet “Ik voel een gemis aan mensen die me nog niet kennen en die ik naar mijn shows wil krijgen. En om 
die aan te spreken, wil ik blijven vernieuwen. Ik zit in een niche en die is best interessant. Er is een vast 
publiek voor. Maar het kan breder. Met het ouder worden, ben ik meer compromissen gaan sluiten in mijn 
repertoire, toegankelijker geworden. En daarenboven, ik ben ook mee met mijn tijd. Ik heb een verhaal te 
vertellen dat nog altijd relevant is, vind ik.” 

“Over woke bijvoorbeeld. Ik vind dat een goede evolutie, maar ik vind het soms heel bizar wat er gebeurt. 
Tijdens een try-out had ik een woke-conflict met een vrouw in het publiek. Ik vroeg haar: stel dat ik droom 
en die droom is niet woke, mag ik dan die droom vertellen op een podium, terwijl ik erbij vertel dat ik 
afstand neem van mijn droom? Nee, zei ze. Ik zei: maar komaan, dat is toch fascistisch. (op dreef) Ik mag 
toch op zijn minst vertellen wat mijn droom was, als ik tegelijk nuanceer met mijn mening daarover? Ga ik 
nu in een cancelcultuur terechtkomen waarin ik niet meer mag zeggen wat ik wil? Of ga ik het daarom net 
wél doen? Daar ben ik nog niet uit.” 

Wat is de rode draad doorheen je voorstelling? 

“Hoe ik de tijdsgeest kan vangen. En daarmee bedoel ik niet de actualiteit. Zeker niet. Maar we zijn wel in 
een tijd aanbeland die mij omver blaast. De stijgende energieprijzen, de oorlog in Oekraïne; we leven in 
gepolariseerde tijden, moeilijke tijden, rare tijden, maar ook opwindende tijden. Life begins when you’re 
ready to face it, zei Fad Gadget.” 

 


